
                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

Referat styremøte NFK 05-23 

Tidspunkt:       mandag 24.10.23 1800-2100 

Sted:                 Fossegrenda/Teams 

Til stede:  Øystein Holten, Bjørn Sand, Rune Tyvold, Nina Kjelsberg, Trond Erik 

Berg, Marius Jermstad, Morten Eriksen, Arne Aalberg 

             Fraværende:, Maria Victoria Børset 

              

             Referent:  Trond Erik Berg 

 

 

 

06/23 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sak 1 

•  Regnskap Vassfjellet 
17% økning på antall deltagere fra i fjor.  
plussregnskap på ca 20 000,- 
 
Sak 2 

•  Regnskap aversjon 
284 hunder deltok i år.  
Overskudd på drøyt 57 000,- 
 
 
Sak 3 

•  NFK tilhengeren 
Vi har fått vognkort på hengeren. Del 2 tar sekretær med seg og 
oppbevarer hjemme. 
 
Sal 4 

•  Oppdatering av instruktører som er medlem hos NFK 
FKF ønsker å vaske gamle lister.  
Vi må derfor gå igjennom våre lister å vaske disse. Bjørn har jobbet 
med dette.  
Vi har en gjennomgang av listen vår. Bjørn følger opp videre også med 
FKF.  
 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Sak 5 

•  Lager 
 
Prisen ble noe høyere en forventet. Vi leier foreløpig ut året før vi 
vurderer om vi skal flytte til et annet sted.  
Øystein sjekker opp tilganger til de som trenger det.  
 
 
Sak 6 

•  Status lavland 
FKF fikk anken avslått.  
Men komiteen vil fortsette en runde til.  
 
 
Sak 7 

•  Medlemskveld 21.nov 
Erlend fra NINA og høyskolen i nordtrøndelag kommer for å fortelle om 
rypebestanden og svingninger i bestanden.  
Møtet blir på Sandmoen kro.  
Vi skal ha medlemskveld sammen med malvik.  
 
 
Sak 8 

•  Status prøver og utstilling 2024 
Derby med Morten R som prøveleder. Det gikk svært godt 
arrangmentmessig. Utvalget har fungert veldig godt sammen.  
Økonomien er ikke klar enda.  
Vi har litt utfordringer med å produsere sølvhund statuetten. Øystein 
sjekker med HEDOPP for å høre hvem som lager deres statuett.  
 
Sølvhundutstillingen blir 1 juni 2024. Vi fortsetter på Leangen.  
 
Nina har søkt om vinterprøven 12-14 april.  
Skogsfulprøven er søkt til 28 august  
Sølvhundprøven er søkt til 27-29 september.  
 
Sak 9 

•  Innbetaling sponsorer 
De fleste har betalt. Forventer at de siste pengene kommer inn nå snart.  

 

 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 

Sak 10 

•  Betalingsløsning under jaktprøver – forskudd til prøveleder? 
Arne sjekker med VIPPS om det er mulig å betale med VIPPS fra 

organisjonskontoen. Foreløpig ikke aktuelt å betale forskudd til prøveleder.  

Vi må etterstrebe å være rask med betaling etter prøver/utstilling osv.  

 

 

Sak 11 

•  Startpistoler – status 
Vi har fått tilbud på 2 forskjellige modeller. En er søknadspliktig mens den 

andre er det. Tilbudet kommer fra Hagemo.  

Morten sjekker Axel Bruun også.  

Saken følges opp til neste styremøte.  

 

Sak 12 

•  Dommerkandidater 
Frist til 1 november med å melde inn dommerkandidater.  
Vi går igjennom aktuelle kandidater. Rune ringer rundt.  
 
Sak 13 

•  E-post utfordringer for NFK 
Vi sjekker andre muligheter sammen med Josten Væge.  
 
Sak 14 

•  Valg/valgkomite 
Vi har en gjennomgang.  
 
Sak 15 

•  Skal vi ha julemiddag for styre/sponsorer? 
Vi sjekker mulighetene for det.   
 
Sak 16 

•  Sølvhundfilmen 2023 
Vi ser filmen.  
Sak 17: 
Vi trenger innhold til kveldene på Øya. Forslag om valp og apport i 
januar. Dressur i februar.  
 
Sak 18. Klubbmesterskap i februar. Marius booker Ålen 
 
 
 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 


